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El Barcelonès Nord ha centrat,
des de fa setmanes, bona part de
l’atenció de les candidatures que
es presenten a les eleccions ple-
biscitàries de diumenge i la rec-
ta final de la campanya electoral
no ha estat una excepció. Tot el
contrari. 

Mentre que durant la primera
part de la campanya Badalona va
ser protagonista, en la segona set-
mana ha estat Santa Coloma el
municipi més visitat pels partits.
Junts pel Sí, la llista unitària de
CDC, ERC i les entitats sobiranis-
tes encapçalada per Raül Romeva,
desembarcava als Jardins de Can
Sisteré el dia 21 amb un acte que
va reunir el coordinador general de

CDC, Josep Rull, i el diputat per
ERC al Congrés, Joan Tardà.  L’es-
tratègia de Junts pel Sí a la co-
marca s’ha centrat en intentar
combatre el discurs de la por de les
formacions unionistes. “Saben
l’última amenaça? Margallo diu
que si voteu independència no
vindran els Reis d’Orient”, va iro-
nitzar Rull en l’acte de dilluns.

EL PSC S’AFERRA A CASA
Per la seva banda, el PSC, que tra-
dicionalment ha obtingut bons
resultats a la comarca, ha centrat
el seu discurs en la defensa del fe-
deralisme. En un acte celebrat el
dia 17 a Santa Coloma, el candidat
Miquel Iceta va reivindicar l’escut
de la bandera espanyola com a
símbol federal. “Hem arribat fins
aquí perquè estem junts”, va reblar.

Els socialistes han hagut d’en-
tomar en els darrers dies les críti-

ques de Catalunya Sí Que Es Pot.
En un acte a Santa Coloma, la nú-
mero 2, Gemma Lienas, va rene-
gar del seu passat de votant so-
cialista. “Ens han traït donant su-
port a Merkel o ajudant el PP a po-
sar la Constitució al servei del po-
der econòmic”, va afirmar.

Al contrari que la resta de par-
tits, el PP ha centrat la segona mei-
tat de la campanya a Badalona, on
Albiol se sent també còmode. Diu-
menge 20 va protagonitzar un
acte a la Plaça Trafalgar, acom-
panyat de Mariano Rajoy. “Els in-
dependentistes posen en risc la se-
guretat de ser catalans i espanyols”,
va assegurar l’exalcalde. En un sen-
tit similar, Ciutadans va dur a
terme el seu acte més destacat  el
dia 18 a Badalona.“Per tapar la
seva corrupció posen en risc els es-
talvis de les famílies catalanes”, va
afirmar Albert Rivera.

ACTE FINAL4La comarca serà
protagonista de la campanya
fins a l’últim moment. I és que la
CUP celebrarà demà el seu acte
final a nivell nacional al barri de
Llefià de Badalona, més concre-
tament al Parc Gran Sol.

El míting de la formació de
l’esquerra independentista
comptarà amb la presència del
seu cap de llista a les eleccions,
Antonio Baños, la número 2 i la
4 per Barcelona, Anna Gabriel i
Gabriela Serra respectivament, el
tercer tinent d’alcalde de Bada-
lona, Jose Téllez, i els exparla-
mentaris David Fernàndez i Isa-
bel Vallet, entre altres. Al llarg de
la campanya, la CUP ha reivin-
dicat la seva tasca de govern a Ba-

dalona, on forma part de Guan-
yem Badalona en Comú. D’altra
banda, l’elecció de Llefià com a
escenari de l’acte final no és ca-
sual, ja que al llarg dels últims
quinze dies la CUP ha intentat
vincular el procés sobiranista
amb les necessitats de la classe
treballadora de Catalunya. 

Pel que fa a la resta de la co-
marca, en la recta final de la cam-
panya la CUP també ha estat pre-
sent a Sant Adrià, el dia 19, en un
acte amb la regidora badalonina
Laia Sabater, Manuel Delgado i
Julià de Jòdar.

Per altra banda, la formació
també va celebrar un acte ahir a
Santa Coloma protagonitzat per
l’actor Jordi Martínez.

La CUP escull Llefià

El Barcelonès Nord ha centrat l’atenció dels partits durant la campanya i pot jugar un paper decisiu el 27S. Foto: Arxiu

Escenari clau
» El Barcelonès Nord centra bona part de l’atenció dels partits en la recta final de la campanya del 27S
» Els sobiranistes combaten “el discurs de la por” mentre els unionistes alerten dels perills del procés 

Andreu Merino
BARCELONÈS N.
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Editorial Un diari participatiu

Actualitat a la xarxa

Aquests que han introduït a la
campanya del 27S la por no sa-
ben el que fan. La por és el senti-
ment més estès i propiciat a la
guerra i postguerra, ho recordeu?
Servia per tenir la gent sota con-
trol. La democràcia és, entre al-
tres coses, llibertat de pensar, de
decidir, d’opinar, de votar i està
renyida amb tot el que es rela-
ciona amb la por. No hem de te-
nir por a aquests exfranquistes i
cavernosos perquè el que els es-
panta és perdre privilegis i so-
bretot la mamella de diners que
surt de Catalunya. Aquests no es-
tan preocupats per nosaltres, es-
tan preocupats per ells, perquè
veuen reduir els seus ingressos.

El 19% del PIB d’Espanya l’a-
porta Catalunya. El 25% de les
exportacions d’Espanya surten
de Catalunya. Evidències numè-
riques. Les pensions estan ga-
rantides. Són un dret: qui ha co-
titzat té el dret de cobrar la
pensió. Les pensions es cobren
des del país on s’ha cotitzat. Tots
coneixem gent que ha treballat a
França, a Alemanya o algun altre
país i que ara viu aquí i cobra la
pensió del lloc on va treballar.
Doncs què diuen aquesta gent?

I el Cañizares! Aquest home
viu en una altra època fent mani-
festos dient que s’ha de resar per
la unitat d’Espanya! Això és
massa esperpèntic. Quina caspa!
Cañizares: vostè no fa por. A
vostè l’han de contractar per fer
monòlegs humorístics. Por no-
més l’hem de tenir si aquests que
fan aquestes andanades decidei-
xen venir amb nosaltres. Fugim
de la por i anem a votar el di-
umenge, cada un de nosaltres pel
que considerem la millor opció
sense fer cas dels cavernícoles.

4La por
per Rosa Martí i Conill

#PigGate#AutogolRajoy #TotComença27S

4La química socialista
per Mari Carmen Lozano

És imminent l'instant en què
milions de ciutadans d'aquest
país, individualment davant
l'urna, hauran de respondre a
un emplaçament col·lectiu. D'a-
questa jornada pot emergir, o
no, un procés d'emancipació
nacional basat en l'exercici de-
mocràtic, una superació del
marc que deriva de la transició
política de finals dels anys se-
tanta del segle passat. Algun dia
els historiadors fixaran l'inici
del procés en el qual estem
immersos com a societat, però,
avui, volem cridar l'atenció so-
bre els símptomes preocupants
que s'han aguditzat al llarg d'a-
quests dies de campanya elec-
toral.

És intolerable la pressió
que s'ha exercit sobre els mit-
jans de comunicació públics
d'aquest país. Una manifesta-
ció massiva, coberta informa-
tivament per mitjans dels cinc
continents, ha estat equipara-
da per la Junta Electoral Cen-
tral a un simple espai de pro-
paganda. TV3 ha estat obliga-
da, via blocs electorals, a cedir
espais suposadament infor-
matius a voluntat dels partits
que no van participar en la
manifestació, sense cap mena
de justificació periodística.
Aquestes arbitrarietats, com-
binades amb una actitud agres-

sivament propagandística dels
mitjans de Madrid, ha fet ir-
respirable el clima informatiu
d'una campanya que hauria
d'haver estat un espai de debat
entre projectes polítics, tots
igualment legítims.

Tots els mecanismes de
l'estat s'han orientat a la inti-
midació dels electors catalans,
que han estat bombardejats
amb tota mena de mentides,
exageracions i distorsions de la
realitat. Contra la il·lusió d'un
projecte d'emancipació s'hi ha
contraposat l'amenaça d'una
suposada venjança orquestra-
da per l'Estat espanyol a nivell
internacional. Contra l'acció
d'un sí, la immobilitat d'un
no.

Per tot plegat, els mitjans
que som més arran de carrer i
que la defensa del país i de la
seva gent forma part del nostre
ADN volem deixar clar que
aquesta és una societat madu-
ra, que confia en si mateixa per
a la construcció del propi futur.
No hi ha res que no es pugui de-
cidir a través de les urnes. Així
que, voteu el que voteu, voteu
en gran.

Editorial conjunt de la Fede-
ració d’Associacions d’E-
ditors de Premsa, Revistes
i Mitjans Digitals.

4Voteu en gran
Está demostrado que la músi-
ca afecta a la química del cere-
bro, porque la música hace que
liberemos dopamina, una neu-
rohormona que está relacio-
nada con el placer, pero también
tiene otras funciones como es-
tar presente en los procesos de
aprendizaje, comportamiento,
actividad motora, el sueño, el
humor y la atención. Y así con
el alma metida en los zapatos el
Primer Secretario de los socia-
listas catalanes, Miquel Iceta ha
caldeado las redes sociales, lo-
grando captar la atención de pe-
riodistas, políticos y ciudadanos,
porque la música “Don’t stop
me” del grupo Queen acompa-
ñando a su baile no ha dejado a
nadie indiferente, ni a los que
avalan el independentismo ni a
los que queremos una Catalu-
nya y España federal.

Si el escritor Juan Jose Mi-
llás, en su artículo publicado el
pasado domingo en un conoci-
do diario, hablaba de tener alo-
jada una idea en la cabeza, po-
dríamos decir que Miguel Ice-
ta no solo tiene una idea aloja-
da en la cabeza sino muchas y

buenas. Y así, con la idea de una
Catalunya instalada en su co-
razón, nos traslada el mensaje
de la Catalunya Socialista. La
Catalunya libre y plural pre-
ocupada por las necesidades
básicas de los ciudadanos; la Ca-
talunya que quiere preservar la
cultura y la lengua catalana; la
Catalunya que trabaja por me-
jorar la calidad de la sanidad, de
las escuelas y de los derechos so-
ciales de las personas; la Cata-
lunya que quiere revitalizar la
economía y crear puestos de tra-
bajo. La Catalunya que quiere
una reforma constitucional fe-
deral para ser reconocida como
nación, que quiere garantizar el
autogobierno, y asegurar un
nuevo pacto fiscal.

El próximo día 27 de sep-
tiembre no dejemos que las
notas discordantes del inde-
pendentismo impidan que es-
cuchemos la armonía de la so-
lidaridad y la tolerancia, la me-
lodía del compromiso y la fra-
ternidad para que entre todos
podamos seguir construyendo
una Catalunya mejor, en una
España diferente.

@RaholaOficial: Rajoy: perderéis la na-
cionalidad. Ah, no? Linde: sufriréis un cor-
ralito. Bueno, no. Todos ellos: no seréis in-
dependientes. Vale, puede que sí.

@assemblea: L'oportunitat de guanyar
un país nou, un país lliure és ara i passa pel
27S. Després ja pot ser tard. #Tot-
Comença27S. 

@QuicoSalles: Resulta que el tipus britànic
que donava lliçons als independentistes
catalans fica la cigala a la boca dels porcs.
Quina gentussa i quins farsants.
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@antoniobanos_: La Constitución és
sagrada. Immutable. S'ha de defensar amb
tots els mitjans de l'estat. Ara, això de lle-
gir-la...

@trinitro: Ajram amenaza con irse de
Catalunya si nos independizamos. Ya ne-
gociaremos para compensar a España por
los daños y perjuicios de tenerlo.

@Indiesalatrena: Que Cameron metiese
y sacase el pene de dentro de una cabeza de
cerdo muerto es culpa del ciego nacional-
ismo separatista catalán.

Un diari obert

Opinió en 140 caràcters

Ja han passat els cent dies des que va
constituir-se el nou govern municipal de
Badalona presidit per Dolors Sabater, la
candidata de Guanyem Badalona en
Comú, una plataforma impulsada per di-
ferents organitzacions polítiques tot i que
els seus integrants s’hi van adherir a tí-
tol personal. “Ciutadans i ciutadanes que,
des de baix, volem guanyar l’Ajuntament
per fer d’una vegada per totes una nova
política basada a retornar la capacitat de
decisió als badalonins i badalonines”, és
un dels punts que recull el programa
electoral d’aquesta plataforma.

Ens consta que durant aquests cent
dies alguns dels que formen part d’a-
quest nou govern, en el qual també par-
ticipa ERC i ICV-EUiA, han treballat du-
rament per intentar sortir del desgavell
administratiu produït pel PP durant
aquests últims anys i reorganitzar les
àrees a càrrec seu. També és cert que hi
ha qui encara no acaba de situar-se i as-
sumir la seva responsabilitat, fet que ge-
nera dificultats a l’hora de prendre de-
cisions.

Un altre problema, i molt greu, ha es-
tat la manca de voluntat política de l’an-
terior govern del populista García Albiol
per facilitar el traspàs. Tot al contrari, des
del primer dia ha dificultat la informa-
ció, ha ocultat documents, ha estès fal-
sos rumors i ha alimentat la confronta-
ció entre el veïnat... En definitiva, no ha
respectat la voluntat majoritària del
Ple del nostre Ajuntament.  

Hi ha qui diu que alguns dels actu-
als regidors no es refien del personal que
treballa a l’àrea de govern que tenen as-
signada; altres afirmen que no tenen cap
experiència i els serà difícil reconduir la
situació... El que tothom valora és la de-
dicació i el treball que porta a terme l’al-
caldessa i per això cal -em diuen- donar
temps al nou equip ja que són molts els
canvis que s’han d’introduir per posar en

marxa una altra forma de fer política, po-
tenciant la participació i la transparèn-
cia en la gestió municipal. I per acon-
seguir això, possiblement, es necessiten
més de cent dies.

Ara bé, l’Ajuntament és l’empresa
més gran, pel que fa a nombre de tre-
balladors, de Badalona. És possible que
n’hi hagi alguns ja cansats i difícilment
reciclables; altres es deuen haver obli-
dat que han d’estar al servei de la ciu-
tadania i que la política la fan els càrrecs
electes... Però la immensa majoria són
gent preparada i treballadora que tam-
bé volen el millor per a la nostra ciutat.
Per això el govern ha de comptar amb
ells i generar la suficient empatia per op-
timitzar els pocs recursos que té l’A-
juntament. Hi ha grans professionals
que coneixen els problemes dels barris
de Badalona com qualsevol veí. Només
cal escoltar-los, com també s’ha de fer
amb el veïnat, i tots junts treballar per
solucionar els problemes del dia a dia i
aconseguir que Badalona sigui un mo-
del de convivència i participació, una ciu-
tat de tots i per a tots.

Tenen quatre anys per endavant i per
això han d’evitar que els petits proble-
mes s’enquistin, que els utilitzin aquells
que no volen canviar res i els facin ser-
vir d’excusa per generar conflictes i
malmetre, encara més, la ja mala imat-
ge de Badalona que l’anterior alcalde,
García Albiol, havia creat.

A més dels treballadors de l’Ajun-
tament, també s’ha de valorar el treball
que fan totes i cadascuna de les entitats
badalonines. Amb diàleg i consens s’a-
conseguirà la implicació de la ciutada-
nia en els afers públics i tots junts farem
de Badalona la ciutat que mai no havia
d’haver deixat de ser: una ciutat de-
fensora dels valors humans, acollidora
i respectuosa amb totes les opinions i
creences.     

4Un govern per a tothom
per Pedro Jesús Fernández    

Señora Díaz,
Le voy a responder  por alusiones ya

que, por mi condición y por la de la gran
mayoría de mi familia, me siento aludido
por sus palabras.

Algunos de los catalanes que vivimos
en Cataluña y a los que parece que us-
ted se refiere, señora Díaz, no somos an-
daluces la gran mayoría; somos catala-
nes de pleno derecho. Desde los años 60,
cuando llegaron ya mayores nuestros pa-
dres y abuelos, ya han pasado 60 años,
con lo cual y por desgracia, ya no están
entre nosotros. 

No sea usted demagoga, etnicista o
separadora social, como lo son el PP y
Ciudadanos, que ahora pretenden de-
gradarnos a catalanes de segunda o, aún
más, a no catalanes. 

Mi familia, de origen andalúz, està
mezclada toda con catalanes de muchas
generaciones, y yo, un Carmona Villegas,
hijo de cordobés y malagueña, tengo 60
años, nací en Mataró y soy catalán e in-
dependentista como muchos de mi
misma condición, por lo cual, lo que el
martes 22 dijo usted en mi ciudad de na-
cimiento y en la que he vivido siempre,
me pareció una barrabasada, esa sí, pro-
pia del franquismo y de la dictadura im-
presentable y vergonzosa que nos tapó,
especialmente a los habitantes de Ca-
taluña, toda luz de progreso en todos los
aspectos durante cuatro décadas. 

Lo único que siento es no haber po-
dido estudiar en catalán y castellano
como lo hicieron mis hijos y lo hacen
mis nietos, ya que entonces podría,
como muy bien dice usted, escribir sin
faltas de ortografia, ni miedo a no estar
a la altura, "t'estimo" y todo lo que se me
ocurriese más, igual de correctamente
que escribo "te quiero", y el resto. Por-
que esa es la riqueza de los catalanes y
del pueblo catalán: su abanico de posi-
bilidades educacionales, culturales y so-
ciales, que se materializa en nuestro
mestizaje, del que estamos muy orgu-
llosos. 

Al contrario que la media catalana
y que un porcentaje muy elevado de la
andaluza, usted es una señorita privi-
legiada de familia sevillana acomoda-
da. Mis antepasados, sí, andaluces
como usted, sin embargo tuvieron
que venir a Cataluña huyendo de esos
"señoritos" como usted y del hambre
que les acechaba, precisamente para
tener la vida digna que su tierra de ori-
gen no les ofrecía. Y todo eso sucedía,
seguramente, mientras su familia vi-
vía en unas condiciones muy dife-
rentes. Por eso seguramente usted,
ahora se dedica a dar las migajas de las
peonadas a los que no evolucionaron,
como si fuesen palomas a las que us-
ted les va tirando vezas mientras las es-
peran. 

Por eso y muchos motivos más, el
domingo, votaré independencia. Y mi
familia seguramente también. Para
cortar de una vez con todas con esas mi-
serias suyas, que, también otros de su
mismo talante pretenden perpetuar en
los que ni se lo pedimos ni somos,
como usted dice, andaluces, sino cata-
lanes de pleno derecho y en todos los as-
pectos; no se confunda, señora, ni ven-
ga a aprovecharse de la gente a la cual
le ha costado sangre, sudor y lágrimas
salir de la precariedad en la que usted
y los de su clase les tenían encarcelados
a perpetuidad, porque esa gente ha
evolucionado hacia la prosperidad y el
bienestar que en Andalucía jamás ha-
bría podido ni imaginar. 

Y, por favor, sea consciente que no
viene usted de visita al cortijo, ni a la tri-
bu, ni a la colonia, sino que está usted ex-
plicando estas barbaridades etnicistas a
gente de un país que está a punto de ser
políticamente soberano y que ve en
este futuro lo que gente como usted nos
ha negado y, con ejemplos nefastos y ra-
cistas como el que expuso usted, nos nie-
ga sistemáticamente. 

Atentamente,
Jordi Carmona

4Carta abierta a Susana Díaz
per Jordi Carmona
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Ja fa 100 dies que la ciutat va viu-
re un canvi de govern que va aca-
bar amb l’etapa de Xavier García
Albiol al capdavant de l’Ajunta-
ment. Amb l’engranatge en mar-
xa i transcorregut el període de
gràcia del qual disposen tots els
governs, dilluns el nou executiu
va començar a rendir comptes
amb la ciutadania.

L’alcaldessa, Dolors Sabater,
va comparèixer a la sala de prem-
sa de l’edifici del Viver acom-
panyada d’un representant de
cada una de les tres formacions
que integren el govern: el primer
tinent d’alcalde, Oriol Lladó
(ERC); el segon tinent d’alcalde,
Àlex Mañas (ICV-EUiA); i el ter-
cer tinent d’alcalde, Jose Téllez
(Guanyem).

Sabater de seguida va voler
reivindicar la tasca feta pel seu go-
vern durant els primers 100 dies.
“Vull valorar l’èxit en la gestió d’a-
quests tres mesos. Hem trobat
una plantilla il·lusionada pel can-
vi”, va apuntar. Tot i això, va vo-
ler remarcar que s’han topat amb
“molt desordre, tant en condi-
cions laborals com en llocs que no
s’han anat cobrint”. Unes parau-
les que de seguida va comple-
mentar Jose Tellez   –l’alcaldessa
i els tres tinents d’alcalde van anar
intercalant les seves interven-
cions–, quan va afegir que “hem
trobat molts forats i algunes par-
tides a zero”.

Tot i aquestes dificultats, que
segons el PP no es corresponen
amb la realitat, Sabater va rei-

vindicar que la feina feta fins ara
ha girat al voltant de dos eixos
molt clars: la transparència i la
participació, complementades
per la reactivació econòmica i la
inclusió social. 

Una forma de fer que, segons
Sabater, s’ha pogut comprovar
amb la reducció de sous dels cà-
rrecs electes, amb el nomena-

ment d’un nou conseller delegat
de Badalona Comunicació (Josep
Viñeta), amb les trobades amb el
teixit associatiu de la ciutat i
amb el consell escolar municipal
o amb la posada en marxa de la
Taula Local de la Infància. “Han
estat 100 dies d’escoltar molt i co-

mençar a plantejar els reptes de
la ciutat d’una altra manera”, va
afegir el primer tinent d’alcalde
Oriol Lladó.

PAS A PAS
Aquests 100 dies també han ser-
vit al nou govern per adonar-se
que no tots els canvis que vol pro-
moure es podran tirar endavant
a la velocitat que els seus inte-
grants voldrien, i més tractant-se
d’un govern en minoria.

Dilluns això es va poder com-
provar quan el tercer tinent d’al-
calde, Jose Téllez, va parlar de la
voluntat del govern de millorar la
transparència dels pressupostos.
“No serà tot el participatiu que vo-
lem, perquè la llei ens limita”, va
assegurar.  També va quedar clar,
segon va explicar Téllez, que no
serà fàcil, o com a mínim no serà
ràpid, tirar endavant la intenció de
remunicipalitzar el servei de ne-
teja dels edificis municipals. Una
remunicipalització que, tot i que
no es va especificar, també es
podria fer en altres serveis.

El nou govern, durant el balanç dels 100 primers dies. Foto: Línia Nord

El govern reivindica la seva tasca
i fa bandera de la transparència
» Durant el balanç dels primers 100 dies, l’equip de Sabater remarca 

“l’èxit” de la seva gestió però constata la dificultat d’aplicar alguns canvis

Arrenca el procés participatiu
del projecte del canal del port

URBANISME4El procés parti-
cipatiu sobre el projecte urba-
nístic de la rambla del Gorg-Ca-
nal del Port de Badalona que el
govern, juntament amb les en-
titats veïnals i Marina Badalo-
na, ha posat en marxa, va cele-
brar la seva primera reunió la
setmana passada.

La trobada va servir per con-
tinuar amb la tasca duta a terme
durant les tres reunions plenà-
ries celebrades amb les entitats
del districte. Aquest procés ha de
servir perquè  els veïns s’impli-
quin “en la concreció d’ús, dis-

seny i gestió d’equipaments i al-
tres temes com la mobilitat o ac-
cessibilitat”, segons explica Fà-
tima Taleb, regidora delegada de
Participació.

La presidenta de l’Associa-
ció de Veïns Gorg Mar, Teresa
Vinuesa, explica a aquesta pu-
blicació que “la reunió va ser
molt positiva” i destaca la “bona
voluntat de l’Ajuntament i Ma-
rina Badalona per anar-nos ex-
plicant com avança el projecte
urbanístic”.

La pròxima reunió se cele-
brarà dimecres que ve.

Carneado (PSC), nou  gerent de
l’empresa municipal Engestur
NOMENAMENT4Cristian Car-
neado, membre de la direcció lo-
cal del PSC i integrant de la llis-
ta dels socialistes a les eleccions
al Parlament, és des de dimarts
el nou gerent de l’empresa mu-
nicipal Engestur, que gestiona les
obres i el manteniment de la via
pública i els aparcaments públics.

En declaracions a Línia Nord,
Carneado ha mostrat la seva sa-
tisfacció per aquesta nova res-
ponsabilitat i ha remarcat que el
seu objectiu serà  “fer l’empresa
més transparent i aconseguir que
sigui sostenible i viable a llarg ter-

mini”. Aquest nomenament pot
servir per tapar les ferides obertes
entre el govern i el PSC després de
les negociacions per formar go-
vern, que no van acabar precisa-
ment bé. Tot i això, Carneado nega
que el seu nomenament respon-
gui a un pacte i assegura que ha es-
tat “un oferiment del govern que
nosaltres hem acceptat perquè el
valorem molt positivament”.
“Això, però, no és cap pacte de go-
vernabilitat ni significa que s’es-
tigui preparant el terreny per
l’entrada del PSC al govern”, con-
clou Carneado.

Albert Ribas
BADALONA

“Han estat 100 dies

d’escoltar molt i

plantejar reptes”,

diu el govern

Imatge de la reunió celebrada la setmana passada. Foto: Arxiu

Reivindicació | La Federació de Dones, contra l’explotació sexual
La Federació de Dones de Badalona va celebrar ahir, amb motiu del Dia Internacional contra 

l’Explotació Sexual i el Tràfic de Persones, una cadena humana sota el lema ‘Que el nostre cos no 
sigui negoci de ningú’. La concentració va començar abans de les sis de la tarda al Pont del Petroli, 

des d’on va sortir la marxa per tot el passeig Marítim cap a l’Ajuntament, on es va llegir un manifest.   



Per a publicitat: publicitat@comunicacio21.com - 619 13 66 88
9 | línianord.cat24 setembre 2015
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Les obres del jaciment romà
de la Casa de l’Heura, el 2016
PATRIMONI4El ministeri de
Foment ha licitat recentment
les obres de rehabilitació, per un
import total de 490.000 euros,
del jaciment arqueològic romà
de la Casa de l’Heura. Està pre-
vist que les obres comencin el
primer trimestre de l’any que ve
i que durin aproximadament
uns quatre mesos.

La Casa de l’Heura, localit-
zada l’any 1999 durant el procés
de sol·licitud d’una llicència
d’obres per construir un edifi-
ci al carrer Lladó, és una cons-
trucció típica romana de 500
metres quadrats situada a la

planta baixa d’un edifici d’ha-
bitatges del barri de Dalt la
Vila, l’antiga Baetulo, fundada
el segle I i que va existir fins al
VI. Gràcies a aquestes obres,
aquest jaciment es podrà in-
corporar al conjunt d’espais vi-
sitables de la ciutat romana.

Amb la restauració de la
Casa de l’Heura, la ciutat de Ba-
dalona tindrà més de 4.800
metres quadrats de ciutat ro-
mana visitables en el seu subsòl
urbà i tractats museogràfica-
ment. Es tracta d’un fet poc co-
rrent fins i tot arreu del conti-
nent europeu.   

La plaça dels Països Catalans va
ser dissabte passat la seu de la
celebració de la primera Diada
Groga, una diada castellera nas-
cuda amb la intenció d’agrupar
totes les colles que vesteixen
aquest color i que a partir d’ara
es repetirà cada any en una lo-
calitat diferent.

Així doncs, els Micacos van
ser els amfitrions d’una jornada
que va tenyir aquesta plaça del
barri del Gorg de groc gràcies a
la presència d’uns dos-cents
castellers. La colla badalonina va
arribar a la cita amb baixes
d’última hora però tot i això
van sortir disposats a repetir la
gran actuació de la diada. El pri-
mer castell que els Micacos van
intentar va ser el quatre de set,
tot i que no el van poder com-
pletar, ja que van optar per des-
muntar-lo quan van veure que
l’enxaneta tenia dificultats per
passar per damunt del seu com-
pany d’altures.

En segona ronda els badalo-
nins van encarar el quatre de set
amb agulla. Tot i que durant la
Diada el van poder completar,

en aquesta ocasió no van tenir
l’encert necessari per repetir. 

La jornada no pintava gaire
bé pels Micacos i per aquest
motiu la colla va apostar per re-
baixar un pis i aixecar un quatre
de sis amb agulla en tercera
ronda i un tres de sis en la tan-
da de repetició. Per acomiadar la
diada, els badalonins van firmar
un pilar de cinc.

Un cop la jornada castellera
va acabar, l’atenció es va centrar
en l’escenari que hi havia a la
mateixa plaça, on el cantautor
Jaume Barri va oferir un concert

farcit de bones cançons i que va
aconseguir trencar el gust agre-
dolç de la jornada dels Micacos.

UBICACIÓ POLÈMICA
La celebració de la Diada Groga
va anar acompanyada d’una po-
lèmica prèvia a causa de la seva
ubicació. Tot i que en un primer
moment s’havia de celebrar a la
plaça Trafalgar, finalment es va
haver de traslladar a la dels Paï-
sos Catalans a causa de la re-
serva que el PP havia fet per tal
que la primera plaça fos la seu
d’un míting electoral. 

Els Micacos no van estar tan encertats com l’Onze de Setembre. Foto: Micacos

Actuació agredolça dels Micacos
en la primera Diada Groga

Redacció
EL GORG

La rehabilitació durarà quatre mesos. Foto: Museu de Badalona



11 | 
Badalona línianord.cat24 setembre 2015

Denuncien que l’Ajuntament 
no informa d’un festival d’skate
FRONT MARÍTIM4L’Associació
de Veïns Front Marítim ha de-
nunciat que l’Ajuntament no va
comunicar la celebració, aquest
passat cap de setmana, d’un fes-
tival d’skate que es va celebrar a la
pista que hi ha al costat del Mer-
cadona de la zona del port. 

La presidenta dels veïns, Nú-
ria Fernández, explica a Línia
Nord que “ningú de l’Ajuntament
ens va avisar que es faria un acte

com aquest, que normalment
arrossega molta gent”.

Per la seva banda,  la quarta ti-
nent d’alcalde, Laia Sabater, ha ex-
plicat que “no hi ha un mecanis-
me d’informació periòdica per a
aquests actes i precisament això és
una iniciativa que volem tirar en-
davant”. Sabater admet que no te-
nia constància de l’esdeveniment,
tot i que afegeix que “a l’Ajunta-
ment segur que algú ho sabia”.

Voluntaris de Badalona es
concentrarà a la plaça de la Vila
PROTESTA4L’associació Vo-
luntaris de Badalona va anun-
ciar abans-d’ahir que té previst
concentrar-se dimarts que ve a
la plaça de la Vila en senyal de
protesta per la decisió de l’A-
juntament de retirar la figura de
coordinador de l’entitat que for-
mava part de l’estructura del
consistori, cosa que implicava
que rebés un sou públic. 

L’entitat ha assegurat en un
comunicat que ha convocat la
protesta perquè al Ple de di-
marts “es parlarà de la nostra si-
tuació” i deixen clar que tenen la
voluntat de “trobar solucions”.

La decisió del nou govern de
la ciutat va provocar que l’enti-

tat decidís per unanimitat en
una assemblea -171 vots a favor-
trencar amb el consistori des-
prés que el govern municipal
decidís no incloure la figura
del coordinador entre els 12
càrrecs de confiança dels quals
podia disposar.  

Per la seva banda, l’Ajunta-
ment ja va deixar clar fa uns
dies que emmarca la decisió en
un canvi de model de les rela-
cions entre les entitats i el con-
sistori. Segons la regidora de
Participació, Fàtima Taleb, el
model de relació amb les enti-
tats s’ha de basar en “la trans-
parència, l’eficiència i la defi-
nició clara de rols”.  

L’Ajuntament de la ciutat és un
dels set consistoris de l’Estat,
juntament amb Barcelona, Ma-
drid, Saragossa, Alacant, San-
tiago de Compostel·la i A Co-
runya, que recentment ha signat
la Declaració de Saragossa sobre
autonomia municipal i finança-
ment local. Es tracta d’un docu-
ment que demana que, “de ma-
nera immediata, s’abordi la re-
forma de tot el sistema tributari
de les administracions locals”.

En el marc de la presentació
del document, el regidor de
l’Àmbit de Badalona Democrà-
tica, Jose Téllez, va ser dijous
passat a Saragossa en una tro-
bada que va servir perquè re-
presentants de tots aquests mu-
nicipis compartissin les expe-
riències que s’estan duent a ter-
me en aquests municipis des-
prés que diferents candidatures
municipals de caràcter popular
guanyessin les eleccions del pas-
sat 25 de maig. 

Els regidors d’Hisenda van
tractar qüestions relacionades
amb el finançament municipal,
el nivell d’endeutament i l’ela-

boració de les ordenances fiscals
i de les auditories dels comptes
municipals que fan entitats ciu-
tadanes sense vinculació amb els
consistoris. També van abor-
dar la lluita contra el frau i la co-
rrupció.

A la declaració,  els Ajunta-
ments signants reclamen “una
llei de finançament dels Ajun-
taments suficient i sostenible,
amb criteris de progressivitat i
justícia social i sostenibilitat
mediambiental” i “la modifica-
ció de la Llei d'estabilitat pres-

supostària i sostenibilitat fi-
nancera perquè les necessitats
socials no estiguin subordinades
als plans economicofinancers
de reequilibri que estan previs-
tos en aquesta llei”.

Per últim, els impulsos d’a-
quest document recorden que
“els ajuntaments són les insti-
tucions més properes a la ciu-
tadania i les que més compe-
tències assumeixen. Malgrat
això, són les administracions
que tenen menys assegurat el fi-
nançament”.

L’Ajuntament ha signat recentment la Declaració de Saragossa. Foto: Arxiu

Badalona signa un manifest a
favor de l’autonomia municipal
Redacció
BADALONA
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Santa Coloma

La mestra i activista del movi-
ment educatiu Isabel Muñoz va
morir el passat 16 de setembre a
Santa Coloma a l’edat de 58
anys. El seu llegat, però, queda-
rà present en la realitat educati-
va colomenca i catalana.

MESTRA I ACTIVISTA
Muñoz va néixer a Sevilla el
1957, però va viure a Santa Co-
loma des dels sis anys. Va ser
mestra de l’escola Lluís Millet,
de l’escola Can Zam, de l’IES Ra-
mon Berenguer IV, va presidir el
Casal del Mestre i la Federació de
Moviments de Renovació Pe-
dagògica de Catalunya i va re-
presentar els mestres en el Con-
sell Escolar de Catalunya i en al-
tres òrgans de participació local
i territorial, entre moltes altres

tasques, a cavall entre l’educació
i l’activisme.

COMPROMÍS
El Casal del Mestre és una de les
entitats colomenques que més ha
lamentat la pèrdua de Muñoz.
“Va ser una mestra comprome-
sa amb els alumnes, amb les es-
coles i moviments educatius i
amb Santa Coloma”, afirma l’en-
titat en un comunicat.

A més, el Casal del Mestre ha
valorat el paper clau que Muñoz
va tenir al capdavant de l’entitat.
“La Isabel va ser ànima i motor
del Casal del Mestre, tant en
moments bons com en altres
que no ho eren gaire”, recorden.
“La seva presència va ser im-
prescindible perquè el Casal del
Mestre de Santa Coloma conti-
nués jugant el paper que la ciu-
tat necessitava”, afegeixen.

Muñoz en una imatge d’arxiu. Foto: Casal del Mestre

El Casal del Mestre reivindica 
la figura d’Isabel Muñoz

» La mestra i activista va morir el 16 de setembre als 58 anys
» L’entitat reconeix el seu paper “d’ànima i motor” al Casal

La ciutat participa en el Dia
Internacional de la Pau

SOLIDARITAT4Les mostres de
solidaritat amb els refugiats si-
rians se succeeixen a Santa Co-
loma. Sense anar més lluny,
ahir es va repetir la concentra-
ció setmanal a la Plaça de la Vila
en suport a les persones que
marxen del seu país per culpa de
la guerra.

Ahir, però, la concentració
tenia un valor afegit: l’adhesió de
l’Ajuntament al Dia Internacio-
nal de la Pau, impulsat per l’O-
NU i que enguany es presenta-
va amb el lema ‘Aliances per la
pau, dignitat per a tothom’. Així

doncs, durant la concentració es
va fer un minut de silenci per a
totes aquelles persones que pa-
teixen les conseqüències dels
conflictes bèl·lics.

Per altra banda, pròxima-
ment el consistori presentarà la
programació de les Jornades
per la Pau i la Cooperació. En
aquesta edició, la iniciativa tin-
drà com a lema ‘Santa Coloma
de Gramenet-Ciutat Refugi’, en
relació amb les mesures impul-
sades darrerament per l’Ajun-
tament per fer front a la crisi
dels refugiats sirians.

El Pla de Mobilitat colomenc
viatja a Pamplona

MOBILITAT4Santa Coloma serà
protagonista del I Congrés de
Mobilitat Urbana Vertical, im-
pulsat per la Universitat de Na-
varra i que se celebra avui i
demà a Pamplona. 

El congrés té l’objectiu de do-
nar a conèixer casos d’implan-
tació d’ascensors, escales mecà-
niques, rampes i altres infraes-
tructures que facilitin la mobili-
tat i el desplaçament dels veïns
en nuclis urbans. La iniciativa
està adreçada principalment a
experts en mobilitat urbana,
responsables polítics, empreses

del sector, urbanistes i tècnics
municipals.

ESCALES MECÀNIQUES
Precisament, la delegació colo-
menca al congrés estarà forma-
da per dos tècnics municipals,
Marcos Cáceres i Joan Manel
González. Tots dos van ser res-
ponsables del desenvolupament
de la instal·lació d’escales me-
càniques a la ciutat del 2006 al
2011, dins el Pla de Mobilitat i
Accessibilitat, i ara s’encarre-
garan de compartir l’experiència
a Pamplona.

Santa Coloma participarà
en el festival 48h Open House
PATRIMONI4Santa Coloma par-
ticiparà per tercer any consecu-
tiu en el festival d’arquitectura
48h Open House Barcelona. En-
guany l’esdeveniment arriba a la
seva sisena edició i se celebrarà
durant el cap de setmana del 24
i 25 d'octubre.

L’objectiu de l’Open House és
obrir al públic les portes de di-
versos edificis, amb l’objectiu
que el públic pugui visitar-los i
conèixer les seves característi-

ques arquitectòniques. El festi-
val centra la seva activitat a Bar-
celona, però cada any inclou
municipis propers a la capital ca-
talana en el seu programa d’ac-
tivitats.

En anteriors edicions, els
edificis colomencs protagonistes
van ser l’Església Major, el re-
cinte Torribera, el Pavelló Cani-
gó, l’auditori Can Roig i Torres,
l’antiga fàbrica Can Xiquet o el
CEE Josep Sol.

Història | Commemoren una batalla de 1808
La Colla de Trabucaires de Santa Coloma recrearà aquest dissabte la batalla que el

1808 va tenir lloc a la ciutat en el marc de la Guerra del Francès i que va significar l'ex-
pulsió de les tropes napoleòniques. L’acte començarà a l'església de Sant Josep Oriol i

després recorrerà el carrer Major, la plaça Manent i arribarà a la plaça de la Vila.

Redacció
SANTA COLOMA
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El Saló del Còmic Social ja es-
calfa motors de cara a la seva si-
sena edició, que se celebrarà
del 15 al 17 d’octubre a la Bi-
blioteca Central de Santa Colo-
ma de Gramenet. Enguany el
saló se centrarà en tres eixos,
com són la llibertat sexual, la
memòria històrica i la llibertat
d’expressió.

EINA TRANSFORMADORA
El principal objectiu de l’Asso-
ciació del Còmic Social, impul-
sora de l’esdeveniment, és acos-
tar el món del còmic a aquella
gent preocupada socialment.
“Creiem que el còmic no és no-
més un producte d’entreteni-
ment, sinó una eina per a la
transformació social”, afirma
César López, un dels membres
de l’associació. 

L’acostament a la vessant
social del còmic es realitzarà,
com s’ha fet tradicionalment, a
través de diverses exposicions,
com la que recollirà l’obra de
l’autor Ferran Martí, o una re-
trospectiva que recordarà la re-
vista satírica Papus.

DEBATS
Més enllà dels espais d’exposi-
ció, els espais de debat també se-
ran protagonistes. Precisament,
diversos dibuixants del Papus
seran presents al saló el 17 d’oc-
tubre. Participaran en una tau-
la rodona sobre la llibertat d’ex-
pressió, en què s’abordarà l’a-
temptat que va patir la redacció
de la publicació el 1977, així
com l’atac que va viure la revis-
ta francesa Charlie Hebdo l’any
passat. 

Per altra banda, el primer dia
del saló estarà dedicat a la lli-

bertat sexual i als drets del
col·lectiu LGTBI, en un espai
que rebrà el nom de ‘Còmic
d’orgull’. Pel que fa al dia 16, el
Saló del Còmic Social estarà
dedicat a la memòria històrica.
S’organitzarà una taula rodona,
amb presència d’autors de di-
versos punts de l’estat espanyol
i de l’historiador colomenc
Juanjo Gallardo, que els orga-
nitzadors han batejat amb el
nom de ‘Còmics contra l’oblit’. 

A més, el saló compartirà es-
pai amb l’Oktoberfest organitzat
per Ca la Sisqueta.

Cartell de la VI edició del Saló del Còmic Social. Foto: Ass. Còmic Social

La llibertat sexual, protagonista
del Saló del Còmic Social

Redacció
SANTA COLOMA

El Teatre Sagarra vol acostar el
teatre, la dansa i el circ als joves
CULTURA4El Teatre Sagarra
s’ha adherit a la campanya Es-
cena 25, iniciativa fruit d’un
acord entre els teatres públics del
país que té el suport del Depar-
tament de Cultura de la Gene-
ralitat. La campanya  té l’objec-
tiu d’afavorir l’accés dels joves de
18 a 25 anys a espectacles de te-
atre, dansa, circ i concerts.

Escena 25 ofereix als joves
entrades de qualsevol espectacle
programat als teatres adherits a
la iniciativa per un preu inferior
a 10 euros. Per beneficiar-se’n cal
registrar-se a la pàgina web
d’Escena 25 a partir de l’1 d’oc-
tubre. Un cop fet aquest tràmit,
podran realitzar la compra al
llarg de tot el mes. Les persones
que participin a la iniciativa po-
dran acudir durant dos mesos,
octubre i novembre, a totes les

obres de teatre, concerts o es-
pectacles de circ que desitgin.

WILLY TOLEDP
La comèdia serà la protagonis-
ta d’Escena 25 al Sagarra. Obri-
rà el foc l’obra ‘Cremats’, el 24
d’octubre, protagonitzat per
Willy Toledo. 

Per altra banda, sel 20 d’oc-
tubre serà el torn d’’Animals de
companyia’, una comèdia rea-
lista dirigida per Estel Solé, que
també la interpreta al costat
d’Eduard Buch, Sara Espígul, Ja-
cob Torres i Martina Tresserra.

Per últim, el Sagarra tanca-
rà la seva participació a Escena
25 el 13 de novembre amb el mo-
nòleg ‘Como en casa de uno... en
ningú sitio’ del còmic Santi Ro-
dríguez, dins el cicle Sagarra
Comedy.
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Sant Adrià

El Camp de Futbol Municipal
inaugura la seva gespa

URBANISME4El Camp de Fut-
bol Municipal José Luis Ruiz Ca-
sado ja disposa de la seva nova
gespa artificial, que va ser inau-
gurada el passat 19 de setembre
al migdia.

De fet, les obres per instal·lar
la gespa van finalitzar el febrer i
van consistir en la substitució de
la gespa que el camp tenia fins
aleshores, molt deteriorada tant
per l’ús com per les condicions
ambientals que suposa la proxi-
mitat del mar, i en la instal·lació
de  noves connexions amb el sis-
tema d’aigües freàtiques que

permetin regar el camp i fer l’e-
quipament més sostenible. 

El cost aproximat de l’obra,
segons comunica l’Ajuntament,
ha estat de 200.000 euros, i ha
comptat amb aportacions de la
Diputació de Barcelona i de la
Federació Catalana de Futbol
(FCF). La inauguració es va ce-
lebrar amb un partit entre els
equips infantils del RCD Es-
panyol i el Club Esportiu Sant
Gabriel. Prèviament, l’alcalde
Joan Callau i el president de la
FCF, Andreu Subies, van prota-
gonitzar els parlaments.

Deu intervencions més 
en habitatges de gent gran

SOCIETAT4En el marc del con-
veni signat per l’Ajuntament i la
Fundació Roca i Pi l’abril de
2015, el consistori adrianenc
preveu realitzar 10 interven-
cions més per millorar l’estruc-
tura d’habitatges de persones
grans en situació de dependèn-
cia i manca de recursos i també
els de famílies en risc d'exclusió
social. Des que va començar
l’any l’Ajuntament ja ha realitzat
11 accions d’aquest tipus.

Les obres es duen a terme
amb l’objectiu, segons l’Ajunta-
ment, d’adequar els habitatges a

les necessitats de les persones
que hi viuen, de millorar-ne la
seguretat i, per tant, augmentar
la seva qualitat de vida.

Les millores poden tenir di-
verses característiques, des de la
reforma o millora d’instal·la-
cions fins a ajudes tècniques. Tot
i que aquesta línia de polítiques
socials ja fa anys que es duu a
terme a Sant Adrià en col·labo-
ració amb la Diputació de Bar-
celona, el Projecte Àngels, fruit
del conveni amb la Fundació
Roca i Pi, ha permès incremen-
tar l’abast dels arranjaments. 

Solidaritat | Ajuda als refugiats
L’Ajuntament ha activat l’adreça de correu refugiats@sant-adria.net per rebre pro-

postes de la ciutadania i de les entitats del municipi en relació amb la possible col·la-
boració amb els refugiats sirians. El consistori col·laborarà amb les accions impulsa-

des per l’Agència i el Fons Català de Cooperació i també amb altres entitats.

El Complex Esportiu Ricart con-
tinua sent protagonista de la
vida política a Sant Adrià. Gai-
rebé un any després que la in-
fraestructura tanqués les portes
amb l’objectiu de realitzar-hi
obres d’arranjament i millora, el
poliesportiu continua tancat al
públic i no se sap quan obrirà de
nou. Ara, una subvenció proce-
dent de la Diputació de Barce-
lona ha tornat a posar la ins-
tal·lació esportiva en el punt de
mira del debat institucional,
provocant el desacord entre el
grup municipal d’ICV-EUiA i el
govern local, del PSC.

El conflicte entre els dos par-
tits s’ha originat arran d’una
subvenció de 141.000 euros que
la Diputació ha atorgat al con-
sistori amb l’objectiu de realitzar
obres de diferents característi-
ques en equipaments munici-
pals. Els socialistes, segons afir-
ma ICV, tenen pensat destinar
els diners al Centre Esportiu
Municipal Besòs, situat a la Ron-
da Sant Ramon de Penyafort, de
titularitat pública però gestionat
per una empresa privada a tra-
vés de la concessió de serveis. 

“UN ESPAI MALBARATAT”
La situació ha provocat el rebuig
d’ICV-EUiA, que reivindica que
els diners de la Diputació
s’haurien de destinar al polies-
portiu Ricart, argumentant que
és l’única instal·lació d’aquestes
característiques del municipi
gestionada directament per l’A-

juntament. “Mantenir-lo tan-
cat suposa perdre els diners
que pagarien els abonats. La
decisió de l’Ajuntament con-
verteix el Ricart en un espai
malbaratat”, afirma el coordi-
nador d’ICV a Sant Adrià,  Jose
Luis Muñoz.

Tot i que els 141.000 euros de
la Diputació no permetrien rea-
litzar la reforma integral del po-
liesportiu Ricart, Muñoz defen-
sa que sigui aquesta infraes-
tructura qui es beneficiï dels di-
ners de la subvenció. “Com a mí-
nim servirien per fer el primer
pas de la reforma”, argumenta.
“Costa molt entendre la decisió
de l’Ajuntament. Potser es deu a
raons polítiques”, afegeix. A
més, ICV-EUiA assegura que la
gestió del Complex Esportiu Ri-
cart comporta que molts usuaris
adrianencs marxin del munici-
pi i es desplacin fins a Badalona,
majoritàriament al barri de Lle-
fià, per a realitzar activitats de ti-
pus físic o esportiu.

Línia Nord s’ha posat en
contacte amb el govern per con-
trastar la versió d’ICV, però
aquest no ha respost la petició.

S’ALLARGA LA POLÈMICA
L’enfrontament entre PSC i ICV-
EUiA pel poliesportiu Ricard
no és nou, i de fet va començar
quan les dues forces integraven
un govern municipal de coalició.
A principis d’any els ecosocia-
listes van comunicar el seu re-
buig al tancament de la piscina
i a la suspensió de les activitats
per persones abonades del po-
liesportiu. “Ha mancat el debat
necessari en l’equip de govern
abans de comunicar la decisió a
les persones abonades”, afirma-
va ICV-EUiA en un comunicat.

Ara la decisió de destinar els
diners de la Diputació al polies-
portiu Besòs, emmarcada dins
dels pressupostos, s’haurà de
sotmetre a votació del Ple. Per
tant, el PSC necessitarà el suport
d’alguna altra formació.

El poliesportiu seguirà, per ara, tancat. Foto: Google Maps

ICV demana a l’Ajuntament que
inverteixi al poliesportiu Ricart
» El govern rep una subvenció de 141.000 euros de la Diputació que
els ecosocialistes voldrien que es destinés a aquest equipament

Andreu Merino
SANT ADRIÀ
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L’Ajuntament del Masnou ini-
ciarà al llarg del 2016 una cam-
panya per legalitzar tots els ha-
bitatges particulars del munici-
pi que funcionen com a aparta-
ments per a turistes. Actual-
ment el consistori té constància
de l’existència de 9 immobles
destinats a l’allotjament turístic,
però creu que pot haver-n’hi
més. “Tenint en compte la rea-
litat global a Catalunya, pot ha-
ver-hi pisos que funcionin com
a apartaments i no estiguin le-
galitzats”, afirma la regidora de
Promoció de la Vila, Emma Ros.

La campanya, segons ha ex-
plicat Ros en declaracions a Lí-
nia Nord, no es basarà en la im-
posició de sancions als titulars
dels immobles que no informin
de l’ús turístic de la seva pro-
pietat a l’Ajuntament. La línia de

treball consistirà, doncs, a con-
vèncer els titulars dels habitatges
de la necessitat de legalitzar l’a-
partament turístic, a través dels
avantatges que això suposa: “Si
legalitzen el seu apartament,
podran beneficiar-se de les eines
de difusió i promoció de l’Ajun-
tament”, argumenta la regidora
de Promoció de la Vila.

BED AND BREAKFAST
La poca oferta turística existent
actualment al Masnou fa difícil
comptabilitzar el nombre de tu-
ristes que visiten Montgat. Tot i
això, l’Ajuntament valora posi-
tivament la temporada d’estiu i
afirma que els 9 apartaments tu-
rístics del poble han funcionat a
ple rendiment.

D’altra banda, la regidora de
Promoció de la Vila afirma que
en els darrers anys el perfil de tu-
rista a Montgat ha canviat.
“Abans rebíem molt turisme in-
tern i ara vénen estrangers que
visiten Barcelona i acaben a la

nostra platja”, explica Ros. L’a-
fluència de britànics o francesos
comporta, segons la regidora, la
necessitat de regularitzar i am-
pliar l’oferta d’allotjament. És per
això que el govern municipal
estudia la possibilitat d’impulsar
un model de Bed and Breakfast,
una tipologia d’establiments que

ofereixen allotjament, normal-
ment de curta estada, que cons-
ta de pernoctació i esmorzar a un
preu assequible.

COMBATRE L’ESTACIONALITAT
Més enllà de la legalització dels
apartaments, Montgat també es
planteja el repte d’atraure visi-

tants al poble fora de la cam-
panya d’estiu. “Volem poten-
cioar punts d’interès a l’interior
del poble, com el Parc de les Ba-
teries”, apunta Ros. “També vo-
lem potenciar la nostra oferta
gastronòmica, per complemen-
tar l’activitat turística”, afegeix la
regidora.

Objectiu: legalitzar apartaments
» L’Ajuntament iniciarà el 2016 una campanya per legalitzar tots els allotjaments turístics del poble
» El govern municipal vol ampliar l’oferta per als visitants i pensa en un sistema de Bed and Breakfast

El govern municipal vol potenciar el turisme més enllà de la temporada de platja. Foto: Arxiu

Serveis | Última setmana de la deixalleria mòbil
Fins al 30 de setembre es mantindrà el servei de deixalleria mòbil, actiu des de l’1 de
setembre. Fins a finals de mes, la deixalleria serà present tots els dijous a l’Avinguda
Jordana, a l’estació de Montgat Nord, a l’Avinguda Turó i a l’Avinguda Mediterrània.

Els dissabtes, a més, serà present a la Plaça de la Mare i la Plaça Mallorquines.

Andreu Merino
MONTGAT
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Detinguts dos presumptes
estafadors de Tiana

SUCCESSOS4Els Mossos d’Es-
quadra van detenir a principis
de setembre cinc homes i dues
dones per haver estafat pre-
sumptament 150.000 euros
fent servir targetes de crèdit
fraudulentes. Els detinguts te-
nen entre 25 i 58 anys, i dos
d’ells són de Tiana. Pel que fa
a la resta, hi ha tres persones de
Badalona, una de Torrelles de
Llobregat i una altra de Sant
Joan de Vilatorrada. Segons
informen els Mossos, els de-

tinguts sol·licitaven les targetes
i, un cop l’entitat bancària les
aprovava, les enviaven a bústies
de correu de diverses localitats.
Eren bústies d’habitatges buits,
prop del lloc de residència dels
investigats, que les recollien i
les activaven.

A més, els acusats havien
obert comptes bancaris amb
documentació falsa o robada.
Això els permetia la retirada en
efectiu dels diners i comprar di-
versos productes.

L’Ajuntament de Tiana fa un
balanç favorable de la Festa Ma-
jor de Sant Cebrià d’enguany. A
falta de realitzar les reunions for-
mals amb la Comissió de Festes
i la Policia Municipal, el consis-
tori valora positivament la re-
buda que han tingut les princi-
pals novetats de la festa, tant pel
que fa a actes com a canvis d’u-
bicació respecte a anteriors edi-
cions.

ZONA POLIESPORTIVA
En aquest sentit, un dels princi-
pals canvis ha estat el canvi d’u-
bicació de les activitats noctur-
nes de dissabte. Així doncs, el
concert de Lágrimas de Sangre
va substituir la nit de DJ que
s’havia celebrat en anteriors edi-
cions i es va desplaçar a la zona
poliesportiva, mentre que el ball
de Festa Major s’ha seguit cele-
brant al Parc de l’antic camp de

futbol. “En les reunions prèvies
a la festa, la policia ens va reco-
manar dispersar els principals
actes per evitar la massificació”,
explica la regidora de Cultura,
Núria Blasco.

L’Ajuntament es mostra sa-
tisfet del canvi d’ubicació del
concert i estudiarà mantenir-lo
de cara a següents edicions. En

aquest sentit, la regidora de Cul-
tura diu que el consistori valo-
rarà facilitar el trasllat de la gent
fins a la zona poliesportiva amb
un servei d’autobús. “En cas
d’oferir aquest servei ens haurem
d’assegurar que serà utilitzat,
perquè la distància des del cen-
tre fins a la zona poliesportiva és
d’uns 600 metres”, afirma.

Lágrimas de Sangre va protagonitzar el concert de dissabte. Foto: LDS

La zona poliesportiva podria
quallar com a espai de la Festa

Teatre | Torna l’escola del Casal
Un cop superades les vacances d’estiu, tornen les classes de teatre per a nens i 

nenes a partir de 8 anys a càrrec de l'Agrupació Artística del Casal. A més, aquesta 
temporada comptarà amb dos cursos nous per a nens i nenes de 4 a 5 anys i 

de 6 a 7 anys. La matrícula té un preu de 25 euros i cada trimestre en costa 60.

Redacció
TIANA
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La CUP vol acostar Badalona,
Santa Coloma i Sant Adrià

POLÍTICA4Des del passat cap
de setmana la paret de la Casa
dels Pescadors que dóna a l’A-
vinguda Martí Pujol de Bada-
lona llueix una nova imatge. La
CUP hi ha pintat un mural que
pretén reivindicar l’agermana-
ment entre Badalona, Santa
Coloma i Sant Adrià. “Som tres
municipis amb problemes co-
muns i, per tant, podem buscar
solucions conjuntament”, afir-
ma el militant de la CUP de Ba-
dalona, Toni Flores.

La iniciativa s’emmarca en
una campanya més extensa que
la CUP està duent a terme als
tres municipis i que s’ha ac-
centuat a les portes de les elec-
cions de diumenge. “Volem rei-

vindicar el patrimoni cultural i
de lluita obrera de la comarca
en un moment important per a
la classe treballadora”, argu-
menta Flores.

En aquest sentit, la CUP ha
optat per representar elements
simbòlics de cada un dels mu-
nicipis al mural. Així doncs,
un dimoni representa Badalo-
na, mentre que les tres xeme-
neies ho fan amb Sant Adrià i la
muntanya del Puig Castellar
amb Santa Coloma. D’altra ban-
da, la CUP insisteix en la ne-
cessitat que els Ajuntaments
treballin de manera coordina-
da, més enllà de les dinàmiques
que ja es teixeixen, per exemple,
a la Diputació.

Badalona i Santa Coloma treba-
llaran conjuntament en dife-
rents àmbits com l’urbanisme i
l’espai públic, l’àmbit social, el
cultural i el del coneixement.
La feina coordinada en aquests
àmbits és la principal conclusió
extreta de la trobada que l’alcal-
dessa de Badalona, Dolors Sa-
bater, i la de Santa Coloma, Nú-
ria Parlon, van mantenir el dia
22 de setembre a l’Ajuntament
badaloní.

SERVEI DE NETEJA
La primera conseqüència de l’a-
cord podria ser un conveni per
concretar la gestió coordinada
dels serveis de neteja i de man-
teniment de l’espai públic en
els espais fronterers dels dos
municipis.

D’altra banda, està previst
que l’àmbit social sigui un altre
dels primers eixos a gestionar

conjuntament. En aquest sentit,
es posarà èmfasi en el treball co-
ordinat dels serveis socials, sa-
nitaris i educatius dels dos mu-
nicipis. Així doncs, Sabater i
Parlon han considerat priorita-
ris l’eix social i l’urbanístic, tot i
que també han manifestat la
voluntat d’impulsar iniciatives
conjuntes en l’àmbit cultural i de
coneixement. Per ara, cap de

les accions no té una data d’e-
xecució prevista.

La reunió de les dues bat-
llesses s’emmarca en el procés
obert de coordinació entre les
ciutats veïnes impulsat per l’A-
juntament de Badalona i que es
va iniciar amb la reunió entre Sa-
bater i l’alcalde de Sant Adrià de
Besòs, Joan Callau, el passat 29
de juny.

Parlon i Sabater durant la reunió mantinguda a Badalona. Foto: Aj. Badalona

Badalona i Santa Coloma
anuncien iniciatives conjuntes

Mobilitat | Trambaix i Trambesòs, units?
L’Ajuntament de Barcelona ha encarregat 12 estudis per determinar si és tècnica-
ment viable connectar les línies del Trambaix i les del Trambesòs a través de l’A-

vinguda Diagonal. La unió de les línies permetria connectar diverses zones de Ba-
dalona i Sant Adrià de Besòs amb nuclis de la comarca del Baix Llobregat.

Redacció
BARCELONÈS NORD
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La plaça del Turó del Caritg
acollirà aquest cap de setmana
la primera Fira Medieval de
l’Associació de Comerç Pau Pi-
ferrer i Salut Alta. La mostra,
que és la quarta que organitza
l’eix en els últims mesos, estarà
ambientada en el passat me-
dieval i oferirà unes 35 parades,
entre comerciants associats i
altres que hi assistiran com a
convidats. 

“Aquesta fira és una conti-
nuïtat d’allò que estem intentant
aconseguir, que el comerç del
nostre barri no caigui”, explica
a Línia Nord Javier Cabrera,
president de l’associació orga-
nitzadora. En aquesta ocasió, a
diferència d’alguna de les ante-
riors, els botiguers no necessi-
taran tallar cap carrer, un fet que
ha permès que la fira tingui una
durada superior a un dia. “Ens
interessa que hi hagi ambient,

tal com ha passat en les últimes
fires que hem celebrat”, afegeix
Cabrera, que recorda que hi
haurà activitats per a tots els
gustos i edats. 

La mostra aplegarà ponis, un
castell inflable i algun actor que
amenitzarà la jornada. Tot i que
la mostra arrencarà dissabte,
demà a la tarda es començarà a
muntar perquè l’endemà tot es-
tigui a punt. 

La Fira Medieval oferirà
també una degustació dels pro-
ductes de la Pulperia Gallega Pe-
dro Ribeiro, un dels establi-
ments convidats a la jornada. 

“Esperem que vingui més
gent en aquesta ocasió”, explica
Cabrera, que considera que es-
deveniments com aquest “han
d’ajudar a impulsar el comerç”,
un actiu “que hem de conser-
var”, sentencia Cabrera. 

Piferrer i Salut Alta celebra 
la seva primera Fira Medieval

Redacció
BADALONA

Els botiguers de la Salut
repartiran talons amb ofertes
BADALONA4Per segon any,
l’Associació de Comerciants de la
Salut ha editat un talonari amb
ofertes dels botiguers. 

Aquest talonari conté unes 20
ofertes de 20 botigues associa-
des, i és una iniciativa “que va
funcionar bastant bé l’any pas-
sat”, segons explica a aquesta pu-
blicació Óscar Palma, president
dels comerciants del Passeig de
la Salut. 

Aquest taló, que ja està dis-
senyat i està en procés d’im-
pressió, es repartirà el pròxim dia
30 de setembre. 

En total, es repartiran entre
4.000 i 5.000 unitats per diver-
sos punts del barri, com ara el
mateix passeig, el mercat, a les
portes de les escoles i a les ma-
teixes botigues de l’associació
que participen en aquesta pro-
moció. 

El comerç català presenta 
les seves peticions als partits
DEMANDA4El comerç català
també està vivint amb interès la
campanya electoral del 27S. En
aquest sentit, la Confederació de
Comerç de Catalunya (CCC) ha
enviat un memoràndum als par-
tits polítics que es presenten
als comicis on enumera les prin-
cipals reclamacions del sector,
com ara “evitar el creixement de
les grans superfícies comer-
cials”, promoure mesures per
“evitar la desertització comer-

cial” i la lluita “contra la com-
petència deslleial”, assenyalant
aquí al top manta i a la venda a
la pèrdua.

A més, la CCC demana “una
major defensa del model co-
mercial català”. En aquest sen-
tit, el conseller d’Empresa i
Ocupació, Felip Puig, va asse-
gurar dissabte passat que de-
fensarà el model català de co-
merç “fins al final”, davant els
“atacs” del govern central. 

Montgat | Un mercat de roba i queviures setmanal
Tots els dimecres d’aquest mes de setembre, la plaça Mallorquines 

de la ciutat –molt a prop de l’estació de Renfe rodalies– acull el mercat 
setmanal de roba i queviures, una iniciativa impulsada per l’Ajuntament

que se celebra al llarg del matí, des de les 10 fins a les dues del migdia.  

Les fires medievals solen ser un èxit allà on se celebren. Foto: Arxiu
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El CE Sant Gabriel busca la seva
primera victòria contra el Pallejà

SANT ADRIÀ4Després de no su-
mar cap punt en les dues prime-
res jornades, el CE Sant Gabriel
ha aprofitat el descans del passat
cap de setmana per recuperar for-
ces i carregar piles de cara al ter-
cer partit de la competició.

Les adrianenques tornen a la
lliga contra el CF Pallejà aquest
diumenge al José Luis Ruiz Ca-
sado. Les noies de Loren Rubio
buscaran els tres punts, però, so-
bretot, canviar la imatge que van

oferir a la segona part del partit
contra la Penya Blanc-i-blava La
Roca.

GESPA NOVA
Les noies del Sangra trepitjaran
per primer cop la nova gespa de
l’estadi Ruiz Casado. Aprofitant
l’aturada de la competició es va fer
el canvi del tapet verd, i el passat
dissabte es va inaugurar, en un
acte al qual hi va acudir el presi-
dent de la FCF, Andreu Subies.

La Unificación Llefià continua
en plena forma: 9 punts de 9

BARCELONÈS NORD4El derbi
badaloní del grup 2 de Segona Ca-
talana va acabar amb victòria de
la Unificación Llefià, que es va im-
posar al CF Lloreda (2-1) i suma
la tercera victòria en tres partits.

Álex Granero va avançar els
locals en el marcador al minut 20,
i amb aquest resultat es va arribar
al descans. Els homes de Carlos
López van tornar al partit amb
més empenta, i Loren Almazán va
aconseguir l’empat al minut 53. El
gol va coincidir amb els millors
moments visitants sobre la gespa,
que van seguir pressionant la
porteria de Llaveria.

Però al minut 65, una jugada
embolicada es va resoldre amb un
penal a favor dels locals. Isra no
va perdonar des dels 11 metres i
va establir el resultat definitiu.

Per la seva banda, la Grama va
perdre el primer partit de la tem-
porada al Municipal de Premià de
Mar (1-0).

Aquest cap de setmana hi
haurà un nou enfrontament en-
tre equips del Barcelonès Nord.
La Grama posarà a prova la con-
dició d’invicte de la Unificación
Llefià, mentre que el CF Lloreda
rebrà la UE San Juan Atlètic de
Montcada.

Dues victòries i una derrota 
a la tercera jornada de Tercera 
BARCELONÈS NORD4La Fun-
dació Esportiva Grama i la UD
Catalana van ser la cara i el CF
Singuerlin va ser la creu.

Els colomencs van aconse-
guir una contundent victòria a
Sant Andreu de Llavaneres (2-5),
i escalen fins a la sisena posició del
grup 4 de Tercera Divisió. L’altre
equip de la comarca del grup, el
Singuerlin, no va poder mantenir
el nivell de joc i va caure al Mu-
nicipal de Can Zam contra el Li-

verpool de Mataró (0-1). Diu-
menge a tres quarts de 12, la
Fundació jugarà a casa contra el
Districte 030 CE, mentre que el
Singuerlin visitarà el CD Premià
de Dalt diumenge al migdia.

Per la seva banda, la UD Ca-
talana va aconseguir la segona vic-
tòria del curs contra el CD Peni-
tents (4-1). Els adrianencs són se-
tens amb 6 punts, i diumenge al
migdia visitaran el Fort Pienc
per jugar contra el CF Chacarita.

Tiana | Mal inici de curs del CCE Tiana
La temporada no ha començat amb bon peu per al CCE Tiana. Els maresmencs van

caure a casa contra el Mataró Athletic (1-2) en la primera jornada del grup 5 de Quarta
Catalana. Els mataronins es van avançar amb gols de Duran i Heredia, i els locals van

retallar distàncies gràcies a Orriols. Aquest diumenge jugaran contra el Sant Pol.

Els aficionats que es van apropar
al Municipal de Montigalà van
gaudir d’un partit boig, no apte
per a cardiacs, que va acabar de
manera feliç, amb el Badalona
classificat per a la final de la fase
catalana de la Copa Federació.

El 2-1 de l’anada obligava els
homes de Manolo González a
buscar el gol, però van ser els de
Cifuentes els que van aconseguir
avançar-se en la primera jugada
de perill, amb un gol de Castell al
minut 4. Lluny d’enfonsar-se, els
badalonins van buscar la porteria
d’Andrés, i van gaudir de les mi-
llors ocasions, però els riberencs
van mantenir la porteria a zero a
la primera meitat.

L’empat va arribar al 50,  amb
una rematada a boca de canó de
Sergio Olmeda. L’empat va espe-

ronar els locals, que van continuar
atacant en un camp en el que cada
cop hi havia menys llum, i on la
pluja amenaçava de fer acte de
presència. 

I quan semblava que els ribe-
rencs s’enduien l’eliminatòria,
una rematada de Carro en la sor-
tida d’un córner posava el 2-1 i en-
viava el partit al temps suple-
mentari.

PRÒRROGA I PENALS
Els 30 minuts adicionals van ser
una tortura per als dos equips. Tot
i això, amb més cor que cames, el
Badalona va continuar buscant la
porteria contrària, però el mar-
cador no es va moure, i el partit es
va decidir a favor dels escapulats
des dels 11 metres gràcies a Pe-
rona. El rival a la final catalana de
la Copa serà la Pobla de Mafumet.

Els escapulats es jugaran el primer trofeu del curs el mes que ve. Foto: CFB

El Badalona, a la final de Copa
Federació a la tanda de penals
» Perona va donar la classificació als escapulats en un partit esbojarrat
» Els badalonins es jugaran la copa contra el CF Pobla de Mafumet

Pau Arriaga
BADALONA
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La Penya inicia la Lliga Catalana
contra el Morabanc Andorra

» Barça i ICL Manresa disputen l’altra semifinal de la competició
» La final es jugarà dissabte al Palau d’Esports de Granollers

El Femení Sant Adrià, a 
per la sisena Lliga Catalana

SANT ADRIÀ4Repte majúscul
en aquest inici de temporada per
al CB Femení Sant Adrià. Les li-
les buscaran començar el curs
amb bon peu aconseguint la seva
sisena Lliga Catalana Regal.

El primer rival de les adria-
nenques serà el Segle XXI d’Es-
plugues, en un partit complica-
díssim contra un dels equips que
millor treballa el planter. Aquest
club va néixer l’any 1990 com a
projecte per impulsar i desenvo-

lupar el bàsquet femení. El partit
es disputarà al pavelló annex a la
Direcció General d’Esports demà
a les 8 del vespre.

Dissabte, les adrianenques
gaudiran de la jornada de descans,
i diumenge disputaran el tercer
partit de la competició, a casa con-
tra el Santa Rosa d’Horta.

Aquest torneig serà l’últim
test de pretemporada abans de l’i-
nici de la lliga, el dia 3 de no-
vembre contra el CD Rivas.

Les Lynx d’Anna Cruz, a la final
de conferència de la WNBA

BADALONA4El somni de la ba-
dalonina Anna Cruz continua
ben viu. La matinada de dimarts
a dimecres, el seu equip, Min-
nesota Lynx, va aconseguir su-
perar Los Angeles Sparks a la
primera ronda dels play-off de la
WNBA, la millor lliga femenina
del món, i ja són a la final de con-
ferència.

Les de Minneapolis van
aconseguir superar les califor-
nianes per 2 a 1 en el global de
l’eliminatòria, fent valer el factor
pista aconseguit gràcies a la mi-
llor classificació a la fase regular
de la lliga.

En l’últim partit disputat al
Target Center (el pavelló on
també juguen els Timberwolves
de Ricky Rubio), les Lynx van

imposar-se a les Sparx per 91 a
80. Un cop més, Maya Moore va
liderar l’equip amb 20 punts, 8
rebots i 3 assistències en 38 mi-
nuts. Per la seva banda, Cruz va
sumar 18 minuts en pista, en els
quals va aportar 9 punts, 2 re-
bots, 2 assistències i 2 pilotes re-
cuperades a l’equip.

PHOENIX, EL SEGÜENT RIVAL
La competició no dóna treva, i
aquesta matinada comencen les
finals de conferència. El rival serà
Phoenix Mercury, que es va des-
fer de Tulsa Shock per la via rà-
pida (2 a 0). 

Les Lynx disputaran el pri-
mer partit de la sèrie contra les
d’Arizona a partir de les 2 d’a-
questa matinada.

Gran jornada per als equips 
de bàsquet de Copa Catalunya
BARCELONÈS NORD4Quatre
partits, quatre victòries. Els equips
de la comarca han començat la
competició de manera immillo-
rable.

El Sant Josep i el Círcol Catò-
lic van començar la temporada
amb triomfs a casa, contra CB
Cerdanyola (75-64) i CB Castellar
(75-51). Els primers partits dels
equips badalonins a domicili se-
ran aquest cap de setmana. El
grocs visitaran el Segrià per jugar

contra el CB Alpicat, mentre que
els blaus visitaran la pista del CB
Cerdanyola.

Per la seva banda, la UB Sant
Adrià va superar el Sedis Hidro-
logy (64-71) i l’AE Minguella va
guanyar a la complicada pista de
La Llosa Artés (74-79). Els adria-
nencs tornaran a jugar a domici-
li a la segona jornada, en aquest
cas a Mataró, contra l’AE Boet. Els
badalonins rebran la UE Sant
Cugat al Poliesportiu Casagemas.

El campionat europeu ja ha aca-
bat, i per tant arrenca la tempo-
rada de bàsquet de clubs. A casa
nostra, com és tradicional, ho fa
amb la Lliga Catalana aquest cap
de setmana

Enguany, aquesta competi-
ció es disputarà a Granollers,
Ciutat del Bàsquet 2015, i fins allà
s’han desplaçat els quatre equips
de la Lliga Endesa, el Joventut, el
Barça Lassa, el Morabanc Ando-
rra i l’ICL Manresa.

Badalonins i andorrans ence-
taran la competició amb la pri-
mera semifinal, que es disputarà
al Palau d’Esports divendres a dos
quarts de 7 de la tarda. La Penya
arriba en un gran moment, des-
prés de guanyar els dos darrers
partits de preparació (contra l’U-
CAM Murcia i contra el Laboral
Kutxa Baskonia). El tècnic Salva
Maldonado disposa de tota la
plantilla, i els aficionats verd-i-ne-
gres tindran una nova oportuni-
tat de veure en acció l’últim fit-
xatge, Brandon Paul, que va pro-

tagonitzar un gran debut amb l’e-
quip anotant 14 punts en la vic-
tòria contra el Baskonia.

L’altra semifinal de la com-
petició la disputaran el Barça i
l’ICL Manresa a les 9 de la nit.

Els vencedors s’enfrontaran a
la final, al mateix escenari, dis-
sabte a dos quarts de 9 del vespre.
Tota la competició es podrà seguir
en directe per Televisió de Cata-
lunya. Des del passat dimarts es-
tan a la venda les entrades, que es

poden adquirir al web de l’Ajun-
tament o a l’Oficina de Turisme de
Granollers. A més, tots aquells que
vulguin comprar-les de manera
presencial poden passar per les ta-
quilles del Palau d’Esports de
Granollers avui i demà a partir de
les 5 de la tarda. El preu dels ti-
quets és de 10 euros si només es
vol veure una jornada (2 partits)
o bé de 15 euros si es volen veure
tots 4 (l’entrada inclou la final de
la Lliga Catalana LEB).

El Joventut va guanyar el darrer partit contra el Baskonia. Foto: Penya

Pau Arriaga
BADALONA

L’equip va guanyar el títol la temporada passada. Foto: FSA
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Els Dracs de Badalona, a 
punt per iniciar la temporada
BADALONA4Dilluns comença-
rà el curs 2015-2016 per als Dracs.
Els homes d’Óscar Calatayud tor-
naran a la feina dilluns a dos
quarts de 10 de la nit al Camp Mu-
nicipal de Montigalà, i faran tres
sessions d’entrenament cada set-
mana.

Els vigents campions de la
Copa Catalana i subcampions de
la Lliga Nacional de Futbol Ame-
ricà posen el punt final a les seves
vacances de tres mesos, i co-
mençaran a treballar amb l’ob-
jectiu de millorar els resultats de

la temporada 2014-2015, i acon-
seguir la setena lliga per al seu pal-
marès. Enguany els negre i plata
tindran un nou director de joc, el
quarterback Mike Box.

EL DEBUT, A REUS
Fa uns dies es va sortejar el ca-
lendari de la LNFA 2016. Els ba-
dalonins debutaran a domicili
contra un dels nous equips de la
categoria, el Reus Imperials. Els
Dracs jugaran el seu primer par-
tit com a locals dues setmanes
després contra Valencia Giants.

El Catgas Santa Coloma perd el
primer partit de lliga a Múrcia

SANTA COLOMA4El repte era
majúscul, i tot i que el Catgas va
mostrar una bona imatge (espe-
cialment a la primera part), l’e-
quip de Xavi Passarrius va caure
el passat divendres contra un
dels millors equips de la lliga, el-
Pozo Murcia (5-1).

Els colomencs van saltar a la
pista molt endollats, i al minut 5
es van avançar gràcies a un gol de
Dani Salgado. Els murcians van
reaccionar ràpidament i van co-
mençar a atacar la porteria de Dí-
dac. Al minut 12 Álex va aconse-
guir l’empat, i quan faltaven 50 se-

gons per al descans, elPozo va
aconseguir el segon, un gol dels
anomenats psicològics.

La segona part va ser de clar
domini murcià, i les dianes de
Marinovic, Suazo i Miguelín van
establir el resultat definitiu.

ARRIBA EL DERBI
Demà passat es disputa un dels
partits de l’any per als colomencs.
El poderós Barça de Marc Car-
mona, colíder amb Inter, elPozo
i Palma, visita el Pavelló Nou. El
partit serà a les 4 de la tarda i es
podrà veure en directe a Esport3.

Una lesió a l’espatlla va evitar que
Mireia Belmonte pogués compe-
tir als Mundials que es van dis-
putar a Kazan entre els mesos de
juliol i agost.

Tot i que la primera reacció de
la badalonina va ser de ràbia per
no poder acudir als campionats
del món, abans-d’ahir va asse-
gurar que va prendre la decisió
correcta. “Va ser trist haver de re-
nunciar i haver de veure el Mun-
dial per televisió, però vaig fer el
que havia de fer”, va declarar la
nedadora en un acte publicitari a
Madrid. Belmonte va lamentar
que moltes de les marques amb
les quals es van guanyar medalles
a Rússia són similars a les seves.

Belmonte va aprofitar per ex-
plicar en quin punt es troba la
seva recuperació. “És evident
que no estic al 100%, però cada
cop em trobo millor, encara hi ha
dies que sento dolor, però estic
encantada de tornar a la rutina
d’entrenaments”, va explicar. Ara
per ara, l’objectiu de la nedado-
ra és acabar la recuperació i as-
solir el nivell òptim de forma
per retornar a la competició en els

pròxims mesos i així afrontar
amb garanties els campionats
d’Espanya, on buscarà el seu bit-
llet per als Jocs Olímpics de Rio,
la gran cita esportiva de 2016.

“Encara no sé quantes proves
nedaré al Brasil, però per part
meva intentaré que siguin moltes.
Com més, millor. Encara sóc
jove i no puc deixar escapar les
oportunitats que se’m presen-
tin”, va afegir l’esportista.

ESPORT I POLÍTICA
El país viu una de les seves set-

manes més intenses política-
ment i socialment, i la badalo-
nina va haver de respondre una
de les preguntes que ronden
sempre el món de l’esport, si
AQUEST s’ha de mesclar (o si
està mesclat) amb la política. “No
penso en això. L’esport és una
cosa i la política una altra. To-
thom hauria de gaudir de tots els
èxits dels esportistes, indepen-
dentment de la comunitat autò-
noma. Personalment, crec que és
compatible ser catalana amb ser
espanyola”, va explicar.

Belmonte no va poder competir als mundials de Kazan. Foto: Arxiu

Mireia Belmonte encara la 
recta final de la seva recuperació

Redacció
BADALONA
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AGENDA SETMANAL
DILLUNS 28 DE SETEMBRE
19:30 Presentació de la nova temporada del Te-

atre Zorrilla en companyia de Badalona Cul-
tura. / Espai Betúlia. 

DISSABTE 26 DE SETEMBRE
10:30 Taller de cinema documental, dissenyat

per a persones que no tenen coneixement pre-
vi de la tècnica cinematogràfica o en tenen
en un grau molt elemental. / Biblioteca Sin-
guerlín. 

DEMÀ 25 DE SETEMBRE
21:00 Concert de presentació del primer cd d’O-

ME Acústic, titulat Quietisme, un disc basat
en la improvisació conduïda mitjançant sen-
yals i signes. / Refugi Antiaeri. 

26 I 27 DE SETEMBRE
Tot el diaMultisaló Akihabara@Deep, torna al

Polidor. És l’esdeveniment més gran de tot Ca-
talunya centrat en el món otaku. / Polidor.

DIUMENGE 27 DE SETEMBRE
17:45 Partit entre la UE Montgat i l’Aqua-Ho-

tel Pineda, corresponent a la segona jorna-
da de competició de primera categoria mas-
culina de bàsquet. El Montgat intentarà se-
guir amb la seva bona ratxa. 

DIJOUS 1 D’OCTUBRE
Tot el dia Arrenca la cinquena Setmana de la

Gent Gran. La inauguració es farà a càrrec de
l’alcaldessa, Rosa Funtané, el mateix dijous
al casal de gent gran Joan Maragall. 

FINS AVUI
Tot el dia Exposició Animal!, de literatura infantil,

una mostra literària sobre textos de literatura
popular. / Biblioteca Can Baratau.

BADALONA MONTGAT TIANASANT ADRIÀSANTA COLOMA

El casal de gent gran Joan Maragall or-
ganitza una visita el Butterfly Park de
Girona. Cal inscripció prèvia. 

Visita guiada
al Butterfly Park

Dm. 29 de setembre a les 20:00

L’associació d’arts escèniques l’Ex-
cèntrica té la matrícula oberta fins avui
per tal d’accedir als cursos avançats de
les companyies de teatre. Entrar al web
lexcentrica.org o enviar un mail a
info@lexcentrica.org. 

Cursos de música
a l’Excèntrica

Fins avui 25 de setembre

En el marc de la programació de la Ju-
gatecambiental, es farà aquesta acti-
vitat adreçada a qui vulgui descobrir
la història i els elements arquitectònics
més emblemàtics del parc. / Ca l’Arnús.

El Parc Històric
de Ca l’Arnús

Dg. 27 de setembre a les 11:00

Que tenen en comú una formiga i un
bou? I un escarabat i un lleó? I una ga-
llina i una ovella? Doncs bé, que tots
són animals i que alguns d'ells o no són
els protagonistes dels contes d'a-
questa sessió. / Can Baratau. 

L’hora del conte
Històries animals

Avui dj. 24 de setembre a les 17:30

línia 21 edicions de proximitat 
Barcelona · Barcelonès Nord
Baix Maresme · l’Hospitalet

Baix Llobregat ·Vallès · Turisme

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia
Línia
Línia

Línia
Línia
Línia

Periodicitat

Mensual
Eixample
Nou Barris
Sarrià-Sant Gervasi
Sant Andreu
Ciutat Vella
Horta-Guinardó
Mar (ed. Castelldefels i entorn)
Mar (ed. Baix Maresme)
Vallès (ed. Cerdanyola i entorn)
Vallès (ed. Sabadell i entorn)
Cornellà
Tres (Esplugues i entorn)
Nord (ed. Martorell i entorn)
l’Hospitalet

Quinzenal
Sants
Sant Martí
Gràcia
Les Corts

Setmanal
Nord (ed. Barcelonès Nord)

Vallès (ed. Vallès Oriental)

Tirada

180.350
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
15.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025
10.025

120.200
15.025
15.025
15.025
15.025

100.200
15.025
11.025

Total 404.750

14 mensuals
4 quinzenals
2 setmanals

180.350
120.200
104.200

publicitat@comunicacio21.com

la primera xarxa 
de periòdics de proximitat del país

404.750 
exemplars

difusió controlada per OJD/PGD

línia
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